
ACTA DE LA SESSIÓ CONSELL DE PRESIDÈNCIA DEL CONSELL COMARCAL DEL 
SEGRIÀ 

Identificació de la sessió:

Núm. 9/2020
Caràcter: ordinari 
Data: 24 de novembre de 2020
Horari: de les 9.30 h a les 11.50 h

D’acord amb l’article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local,  (introduït  pel  Reial  decret  llei  11/2020,  de 31 de març,  pel  qual  s'adopten mesures 
urgents complementàries en l'àmbit  social  i  econòmic per fer front  a l'COVID-19),  donada 
l’excepcionalitat de la situació actual i davant la impossibilitat de celebrar aquesta sessió de 
manera presencial, es celebra per mitjans telemàtics via programa JITSI, quedant acreditada 
l’assistència dels consellers i conselleres següents:

Hi assisteixen:
President: David Masot Florensa 
Conseller/a: Toni Bosch Carabante, vicepresident 1er

Hilari Guiu Sentís, vicepresident 2on
Joan Carles Garcia Guillamon, portaveu del grup Junts
Oriol Verdú Polo, portaveu del grup ERC
Sílvia Olmo Pareja
Josep Lluis Huguet Beà
Teresa Malla Aigé
Jaume Sanuy López

També hi assisteixen:
Anna Jordà, assessora
Manel Solé Agustí, assessor 
Sergi Fo Pifarré, gerent del Consell Comarcal
Tomàs Torán Solaní, interventor
Carme Vallés Fort, secretària

ORDRE DEL DIA

1. Incidències programes SOC 
2. Posicionament CCS davant litigi Consorci Museu de Lleida. 
3. Proposta reunió representants del treballadors (sindicats). 
4. Revisió aspectes i temes més importants de les àrees del Consell. 
5. Primera revisió de la proposta de Pressupost per a l’any 2021 
6. Altres 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Incidències programes SOC 

El  Gerent  explica  que hi  ha  hagut  una revocació  del  programa del  SOC de l’any  2015 
informant  que  no  s’assumeixen  despeses  derivades  d’embargaments,  desplaçaments, 
baixes, etc. El President considera que és inadmissible.
El Sr. Toni Bosch considera que el SOC ha de pagar per les hores de feina del treballador 
però el Consell no ha d’assumir les desepses d’assumir embargaments.
El Sr. Manel Solé proposa que es faci un front comú per part del tots els Consell Comarcals i 
una resposta conjunta, manifestant al SOC que aquest plantejament és il·lògic.
El  Sr.  Toni  Bosch  proposa  parlar  amb  la  Directora  General  del  SOC  per  demanar 
explicacions, a banda d’aaquest requeriment formal.

El Gerent explica que el SOC també deu al Consell Comarcal 40.000 € del programa de 
Garantia Juvenil.

2. Posicionament CCS davant litigi Consorci Museu de Lleida. 

El  President  explica  que  el  Director  del  Museu  de  Lleida  ha  demanat  en  breu  un 
posicionament  dels  Patrons,  és  a  dir,  Paeria,  Diputació  de  Lleida,  Generalitat  i  Bisbat, 
respecte l’art i les obres de Sixena i que s’haurà de fer un escrit manifestant el que es voldrà 
fer com a Consell. Cal que tots anem a una.

El Sr. Bosch informa que el dia 1 de desembre hi haurà comissio executiva on es tractarà 
aquest tema.

3. Proposta reunió representants del treballadors (sindicats). 

El Gerent explica que els representants dels treballadors han proposat de reunió per tractar 
els assumptes següents:

1. Estudi  i  aprovació  del  calendari  laboral  del  2021  (cal  aprovar-lo  i  notificar-ho  als 
treballadors abans que finalitzi el 2020).

El Gerent explica que s’elaborarà aquest calendari.
2. Resposta  d'actuació davant les reclamacions prèvies presentades per personal laboral 

de l'ens
El Gerent explica que hi va haver una reunió amb una advocada en representació d’una sèrie 
de personal laboral temporal reclamant una fixesa, a la vista de la sentència que el Tribunal de 
Justícia de la Unió Europea va emetre al mes de març i que lluny de donar una solució clara al 
problema de la temporalitat,  genera múltiples interpretacions. Informa que s’està estudiant 
aquest tema i s’analitzen diversos aspectes d’aquesta problemàtica.
Es proposa una primera consulta als Serveis juridics de l’ACM per tal de comptar amb un 
assessorament sobre aquesta qüestió.

3. Informació relativa al protocol de desconfinament ja aprovat per tots els agents.
El Gerent explica que és un protocol que és viu i que no s’ha comunicat perquè va canviant a 
mesura que es modifica la situació sanitària.
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La Sra. Teresa Malla demana un protocol aprovat pel Consell a signar per tots els ajuntaments 
que participin en activtats organitzades pel Consell, seguint la líinia marcada pel Departament 
de Salut i comprometent-se a l’observança de les mesures que corresponguin adoptar.
La Secretària informa que tots els Ajuntaments estan obligats a observar les recomanacions 
de Procicat en la celebració els actes de pública concurrència, pel que potser no és necessari 
aquest document ja que existeix una normativa comuna que cal respectar per tothom.

4. Informació actualitzada respecte les últimes contractacions fetes, baixes laborals...
S’acorda facilitar una relació resumida d’aquestes dades sol·licitades.

5. Intencions respecte Oferta publicada el 07/06/2018 per cobrir les següents vacants:
       -3 places de Treballador Social
       -6 places d'Educador Social
       -1 plaça de psicòleg del SIFE.
       -1 plaça de psicòleg del EAIA.
La Secretària informa que l’oferta pública té un període de caducitat de 3 anys, comptadors 
des de la seva publicació, pel que el 7 de juny de 2021, és la data màxima per aprovar la 
convocatòria,  i  a  partir  de  la  qual,  es  podran  desenvolupar  els  processos  selectius 
corresponents.

La Sra. Anna Jordà planteja la petició que ha estat signada per una sèrie de personal del 
Consell en la que es demana la continuïtat de la Sra. Pietat Ibarz, treballadora del programa 
Treball i Formació, que finalitza el contracte al mes de desembre.
El Gerent explica que la Sra, Ibarz estat prestant servei a la recepció del Consell i ha mostrat 
una  gran  vàlua  i  immillorable  predisposició  davant  la  feina  que  ha  assumit  de  manera 
presencial des que es va iniciar la pandèmia.
S’analitzen diverses opcions ja que en el marc del programa que fou contractada no és 
possible  una renovació  del  contracte.  Per  altra  banda,  la  Secretària  informa que  no és 
possible una contractació de personal sense una prèvia concurrència pública. 
Es  menciona que sempre és necessari  comptar  personal  de reforç durant  el  termini  de 
presentació dels ajuts de menjador, pel que potser caldria convocar un procés per crear una 
borsa  de  treball  de  personal  a  contractar  per  aquest  fi,  al  que  la  Sra.  Ibarz  es  podria 
presentar si ho estima oportú.

4. Revisió aspectes i temes més importants de les àrees del Consell. 

El  Sr.  Antoni  Bosch informa que s’està  fent  formació  de personal  als  “Punts Lila”  a les 
diferents Festes Majors i s’està complementant amb formacions a la comarca en tema de la 
igualtat de gènere, des de l’Àrea d’Igualtat i de Joventut de manera transversal. Totes les 
treballadores  socials  estan  fent  formacions  perquè  la  Generalitat  obliga  a  modificar  el 
tractament comunitari dels usuaris
Explica que a l’Àrea Igualtat s’està fent un projecte motxilles lila, consistent en 40 lots de 
llibres amb perspectiva de gènera i igualtat que anirà a totes les escoles de primària. S’ha 
parlat  amb el Director  dels  SSTT d’Educació,  per tal  que les escoles incorporin aquesta 
perspectiva de gènere ja a les escoles de primària.
La Secretària informa que caldrà declarar la licitació del SAD com desert, ja que ahir va 
acabar el termini i no s’ha presentat cap sol·licitud de participació.
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El Sr. Antoni Bosch informa que aquest fet comportarà una revisió del preu donat que tal 
com s’havia plantejat ha quedat desert, pel que cal donar cobertura als usuaris.
A la primavera s’acaba la vigència del servei de teleassistència que també s’haurà de licitar 
de nou.

La Sra. Teresa Malla i Sr. Antoni Bosch expliquen que hi ha una sèrie de municipis amb els 
que hi ha conveni en matèria de Joventut i alguns que no.
La Sra. Teresa Malla explica que abans del Contracte Programa tots els ajuntaments van 
signar conveni per fer pla de joventut. Ara amb el contracte programa es dona suport per 
part del Consell Comarcal als ajuntaments que ho requereixen però no es retribueix per part 
dels ajuntaments que no tenen conveni amb el Consell en aquesta matèria, pel que proposa 
que s’articuli una aportació per part dels ajuntaments que no estiguin dins del conveni.

El Sr. Joan Carles Garcia es mostra d’acord amb aquesta proposta. 

La Sra. Teresa Malla exposa que el tècnic de Joventut va molt saturat i que potser si es 
recaptessin 13.000 euros, es podria plantejar contractar un altre tècnic que li donés suport.

El Sr. Jaume Sanuy diu que amb aquests diners no arribaria per contractar un tècnic.

Pel que fa a l’àrea de Cultura, la Sra. Teresa Malla explica que s’han anat reprogramant 
coses. Ara comencen les Vesprades Teatrals a Puigverd i es farà el certamen de Recitació 
Poètica. S’ajornarà la cloenda de Segrià Corals

La  Sra.  Sílvia  Olmo,  explica  que  el  servei  de  menjador  escolar  va  bé,  s’està  fent  un 
seguiment molt proper a les escoles i abans de finalitzar aquest trimestre es farà una reunió 
de la Comissió de Seguiment del servei de menjador i s’aprofitarà per presentar les dues 
empreses.
S’intentarà portar al ple el reglament regulador del servei de menjador escolar, si es pot al 
ple del desembre i sinó al del febrer.
La valoració global del servei és positiva.
Demana l’opinió  a la  Sra.  Anna Jordà en tant  que mare d’alumnes usuaris  del  servei,  i 
respon que està contenta, que la qualitat del servei i el menjar han millorat notablement.

El Sr. Manel Solé, també es mostra satisfet amb el servei al seu municipi, i considera que 
potser s’hauria d’insistir en què es serveixi fruita de proximitat.
La Sra. Sílvia Olmo diu que es farà un seguiment i que també es proposarà una campanya 
de difusió de la fruita de proximitat.

També  explica  que  en  algun  cas  de  confinament  d’alumnes  a  Almenar  i  a  algun  altre 
municipi.es va cobrar el monitoratge, no l’àpat, el que no està previst al plec, pel que es va 
fer corregir a les empreses i han retornat tots els rebuts a les famílies.

El Sr. Josep Lluís Huguet informa que hi ha pocs canvis a l’Àrea de Promoció Econòmica. 
Informa que s’ha presentat la sol·licitud de pròrroga de l’AODL amb el projecte del nou any.
També  explica  que  les  tècniques  contractades  dins  el  programa  del  SOC  pel  Pla  de 
Reactivació Covid19 estan treballant presencialment i estan fent molt bona feina, pel que 
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s’haurà de mirar de donar continuïtat a les accions que s’estan iniciant ja que en un any no 
es podran acabar.

El Gerent informa que s’està estudiant una proposta d’accions de la Cambra de Comerç per 
donar suport i formació a 20 empreses,

El Sr.  Toni Bosch diu que hi ha previst  un ajut  important per executar durant l’any 2021 
accions de reactivació de la comarca.

El Sr. Josep Lluís Huguet considera que s’han de fer accions que també puguin repercutir a 
tota la comarca.

La Sra. Anna Jordà pregunta pels ajuts de comerç i el Sr.  Toni Bosch respon que s’han 
presentat 1109 sol·licituds a Lleida ciutat.
El Gerent respon que s’estan analitzant a tots els municipis les sol·licituds i s’està a l’espera 
de les propostes de sol·licitud.

5. Primera revisió de la proposta de Pressupost per a l’any 2021 

El President  comenta que donat  que el  debat  dels  anteriors punts s’ha allargat  més del 
previst, proposa ajornar aquesta anàlisi.

El  Sr.  Jaume  Sanuy  informa  que  falten  dades  de  serveis  socials  per  poder  tancar  el 
pressupost.

S’acorda proposar posposar la celebració del Ple ordinari que estava previst pel dia 21 de 
desembre,  i  es  proposarà  fer-lo  el  dia  29  de  desembre  per  tenir  més  dies  per  poder 
completar el pressupost i els informes oportuns.

6. Altres assumptes.

La Sra. Teresa Malla informa que acaben de trucar del Cafè Teatre per dir que no deixen fer 
el concurs de Recitació Poètica, ateses les restriccions sanitàries actuals, pel que s’haurà de 
buscar algun altre emplaçament

I  sense  cap  altre  assumpte  a  tractar  s'aixeca  la  sessió,  en  la  data  i  hora  previstos  a 
l’encapçalament, de la qual lliuro aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El President

David Masot Florensa
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